
SOS : The pandemic is far from over my friends. There are deficiencies everywhere. We need everyone's help 
and collaboration to end this nightmare. Indeed, a CDC report shows that the Delta variant is highly contagious, 
vaccines protect against serious complications but do not prevent transmission of covid and 99% of recent 
deaths are among the unvaccinated. Solution: Get vaccinated and convince your loved ones to do it too. Keep 
the good habit of wearing the mask and washing your hands regularly. These simple actions are important to 
prevent the transmission of the virus. Finally, don't forget: your family doctors are very good and reliable sources 
of information about the virus. Other references like @DrEricDing, @PeterHotez, @NaheedD, @SabiVM, 
cleavonmd.com, etc... are also useful.

SOS : La pandemie est loin d'être finie mes amis. Il y des carences partout. Nous avons besoin de l'aide et de la 
collaboration de tous pour en finir avec ce cauchemar. En effet, un rapport du cdc montre que le variant Delta est 
très contagieux, les vaccins protègent contre les complications graves mais n'empêchent pas la transmission de 
la covid et 99% des décès récents sont parmi les non vaccinés. Solution: Faites-vous vacciner et convainquez 
vos proches de le faire aussi. Gardez la bonne habitude de porter le masque et de vous lavez régulièrement les 
mains. Ces simples gestes sont importants pour éviter la transmission du virus. Enfin, n'oubliez pas : vos 
médécins de familles sont de trés bonnes sources fiables d'information sur le virus. D'autres références comme  
@DrEricDing, @PeterHotez, @NaheedD, @SabiVM, cleavonmd.com, etc...sont aussi utiles.

https://threadreaderapp.com/thread/1421252452045762561.html

https://threadreaderapp.com/thread/1421179048936488962.html

FYI : @birgitomo, @imgrund, @MrAhmednurAli, @SGaibrie, @AmitAryaMD, @SharkawyMD, Erika Vlieghe, 
@vanranstmarc, @Emmanuel_microb, @drphildevos, etc...
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